
 
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor městských organizací a školství 

 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

ZÁPIS 

ze 7. jednání Školské komise RM Ústí nad Labem ze dne 9. 9. 2019    
 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Školská komise je usnášeníschopná 7 hlasy. 

Jednání školské komise bylo zahájeno v 14:15 a ukončeno v 15:30. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil Mgr. Jaroslav Mareš 

Ověřovatelem zápisu je Mgr. Karel Bendlmajer 

 

Program jednání: 
 

1. Informace o zahájení školního roku 2019/2020 

2. Hodnocení činnosti komise v 1. pololetí roku 2019  

3. Směrnice RM  

4. Různé 

 

Schválení programu:  

        

USNESENÍ:  Šk je usnášeníschopná a schvaluje navržený program 7. jednání  

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

       

 

2. Jednotlivé body dle programu 

 
1. Informace o zahájení školního roku 2019/2020 

 

Školní rok zahájily všechny základní a mateřské školy 2. 9. 2019 podle organizačního řádu 
školního roku 2019/2020 vydaného MŠMT. Všechny opravy, které proběhly během období 
prázdnin, byly ukončeny včas s výjimkou rekonstrukce kuchyně na ZŠ Mírová a opravou 
bazénu na ZŠ Stříbrnická. Zde se opravy protáhly. Kuchyň zahájila provoz 9.9 a provoz bazénu 
bude zahájen 16. 9. 2019. 

Do prvních tříd nastoupilo 929 prvňáčků 

Celkově se ve školách zřizovaných Statutárním městem vzdělává 9010 žáků vč. ZUŠ 

 

USNESENÍ:  Šk bere na vědomí informaci o zahájení školního roku.  

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

2. Hodnocení činnosti komise v 1. pololetí roku 2019 

 

 

 

3. Směrnice RM 

Členům komise byla přílohou pozvánky předána směrnice „Pravidla pro stanovení platu a 
odměn ředitele školy a školského zařízení“ v jejím novém návrhu. 

 

 

USNESENÍ:  Šk souhlasí s návrhem směrnice vyjma přílohy č. 1.  

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

USNESENÍ:  Šk navrhla úpravu přílohy č. 1 směrnice. Její odsouhlasení bude 

provedeno hlasováním pre rollam.  

 

       HLASOVÁNO: PRO:   7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:   0 

 

 



4. Různé 

Veletrh vzdělávání – dle informací z Úřadu práce v letošním roce nemá kdo tuto akci pořádat. 
Mgr. Mareš osloví v této záležitosti KÚÚK, zdali je z jejich strany zájem o existenci veletrhu. 
Veletrh vzdělávání probíhal každý rok na konci měsíce listopadu v prostorách Gymnázia Dr. 
Šmejkala. V letošním roce, s ohledem na plánovanou rekonstrukci budovy školy, tato akce 
neproběhne. 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
Další jednání Školské komise Rady města Ústí nad Labem bylo stanoveno  
na 21. 10. 2019 od 14:00 v prostorách DDM.  Na toto jednání bude zaslána 
samostatná pozvánka. 

 
 

 

 

Zapsala:   PhDr. Jana Műllerová, PhD. 

Ověřil:   Mgr. Karel Bendlmajer 

Předseda ŠK:  Mgr. Jaroslav Mareš  


